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استاندار آذربایجان شرقی مطرح کرد:

شورای گفتگو قرارگاه جذب سرمایه و رفع موانع حوزه تولید

استاندار آذربایجان شرقی گفت: شورای گفتگو باید به قرارگاه جذب سرمایه و رفع موانع بخش خصوصی و حوزه تولید

تبدیل شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز، هفتاد و نهمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی با حضور مسئولان دولتی، قضایی، بخش خصوصی و جمعی

از نمایندگان مردم استان در مجلس شورای اسلامی در محل اتاق تبریز برگزار شد.

این جلسه با دو پیش از دستور « ارائه گزارش عملکرد شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان آذربایجان شرقی در شش ماهه نخست سال جاری» و « ارائه گزارش مدیرکل

امور مالیاتی استان در خصوص مصوبه موضوع بررسی مصادیق مزایای رفاهی و انگیزشی مشمولین قانون کار و معافیت این مزایا و حق بیمه سهم حقوق بگیران از موضوع ماده

۸۳ قانون مالیات های مستقیم » همراه بود.

ابوالفتح ابراهیمی در بررسی گزارش عملکرد شورای گفتگوی استان در شش ماهه نخست سال جاری گفت: در طول این شش ماه، 6 جلسه با 30 دستور برگزار شده که در مجموع

21 پیشنهاد ملی، 47 مصوبه استانی و 13 مصوبه اجرا شده به همراه داشته است.

نائب رییس اتاق تبریز ادامه داد: از بین موضوعات بررسی شده، سهم بخش تولید و کسب و کار هر کدام 18 درصد، کشاورزی و شهرک های صنعتی هر کدام 15 درصد، تجارت

خارجی 12، مالیات و زیرساخت ها هر کدام هفت درصد، کار و تامین اجتماعی و امور بانکی هر کدام چهار درصد بوده است.

عابدین خرم، استاندار آذربایجان شرقی نیز در این جلسه با اشاره ای به موضوع اولویت بندی قطع گاز شرکت های فولادی گفت: متاسفانه با توجه به آمار مشاهده می شود که

میزان سهمیه ها بر اساس عدالت تقسیم نشده است. استان آذربایجان شرقی با توجه به شرایط ویژه آب و هوایی، نباید با اعمال محدودیت بالا در مصرف گاز روبرو میشد اما

میزان محدودیت در سهمیه گاز این استان نسبت به دیگر استان ها بالا است که باید این موضوع مورد پیگیری قرار گیرد.

وی ادامه داد: برای رفع این مطالبات چندین نامه برای وزیر نفت نوشته شده است که از نمایندگان محترم مجلس نیز می خواهیم در این راستا اقدامات لازم را داشته باشند تا

صنایع در طول زمستان با مشکل گاز مواجه نشوند.

خرم با بیان اینکه این شورا باید به قرارگاه جذب سرمایه و شناسایی و برطرف کردن موانع و مشکلات بخش خصوصی و حوزه تولید تبدیل شود، گفت: از سوی دیگر بخش

خصوصی باید در شناسایی نخبگان اقدامات اساسی انجام دهد چرا که با وجود فعالیت تعداد زیادی از شرکت های دانش بنیان در استان، متاسفانه فرآیند تبدیل ایده به محصول

به درستی انجام نمی شود که در این راستا اتاق تبریز باید ایفاگر نقش مهمی باشد.

موسی خلیل الهی، رئیس کل دادگستری استان نیز در این جلسه در خصوص محدودیت سهمیه گاز صنایع استان گفت: نباید شاهد وجود ناعدالتی در تخصیص این سهمیه باشیم

که این مورد باید توسط دستگاه های مذکور پیگیری شود.

روح الله متفکر آزاد، نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی نیز در این جلسه گفت: مشکل کمبود گاز و مصرف بالای آن برای کاهش سهمیه گاز صنایع مطرح می شود اما آن

چه مورد اعتراض بوده، تبعیض در اعطای این سهمیه ها است. وی از طرح این موضوع توسط هیات نمایندگان استان با مسئولان مربوطه خبر داد.

« بررسی چالش های پیش روی صنایع فولاد استان به دلیل برنامه اولویت بندی قطع گاز شرکت های فولادی توسط وزارت نفت»، « بررسی چالش های اخذ کارت بازرگانی و

پروانه بهره برداری شرکت های فناور و دانش بنیان مستقر در پارک های علم و فناوری» و همچنین « بررسی دلایل عدم اجرای ماده چهار قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان و

آیین نامه اجرایی ماده ۳۳ قانون مذکور موضوع الزام استفاده از خدمات سازندگان ذیصلاح در احداث تمامی ساختمان ها» سه دستورجلسه این نشست بود.

« درخواست مشارکت واحدهای صنعتی در مدیریت مصرف برق در فصل زمستان ۱۴۰۰ از سوی شرکت توزیع برق تبریز»، «ایجاد خط اعتباری واردات نهاده های کشاورزی توسط

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز» و « طرح موضوع مرتبط با حوزه گردشگری استان توسط رئیس انجمن رستوران های بین راهی و مراکز رفاهی استان» نیز دیگر موضوعات

مطرح شده در این جلسه بودند.
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